
Randmeer Klasse Organisatie                             Notulen ALV 2024 1 

Locatie: GWV Elfhoeven, Reeuwijk 2 
Datum: zondag 19 januari 2025 3 
 4 

Agenda 5 

 1 - Opening  6 

 2 - Mededelingen & ingekomen stukken  7 

 3 - Vaststellen notulen ALV-2023 8 

 4 - Verslag van bestuur 9 

 5 - Financieel verslag 2024, aanstellen Kascommissie 2025  10 

 6 - Begroting 2025  11 

 7 - Uitreiking wisselprijs Nederlands Kampioen 2024 en Aanmoedigingsprijs  12 

 8 - RKO klusboot project 13 

 9 - Bedankt vrijwilligers van 2024  14 

 10 - Voorlopige evenementenkalender 2025 15 

 11 - Bestuurssamenstelling: Aankondiging vacature nieuwe penningmeester per 2026  16 

 12 - ALV 2025, datum 18 januari 2026 17 

 13 - Rondvraag & afsluiting 18 
 19 

1 – Opening  20 

De voorzitter opent de vergadering om 14.01. De Voorzitter dankt GWV Elfhoeven voor de 21 
mogelijkheid om hier de ALV te organiseren. De Voorzitter bedankt alle aanwezigen op de ALV en gaat 22 
van start met de agenda. 23 
 24 

2 – Mededelingen en ingekomen stukken 25 

Aanwezige bestuursleden:  26 

Bertel Kolthof (voorzitter), Jord Smit (secretaris), Annekrijn Kraakman (penningmeester), Nico 27 
Overbeeke (PR-secretaris), Mark Schiet (wedstrijdsecretaris). 28 
 29 
Aanwezige leden: 30 
Aanwezigen en gemelde afwezigen: zie presentielijst in Bijlage I – Presentielijst. 31 
Naast de aanwezige bestuursleden zijn 21 leden aanwezig voor de deelname aan de vergadering (en 32 
9 afmeldingen). 33 
 34 
Mededelingen & ingekomen stukken: 35 



- Jaap de Vries is afgelopen jaar overleden. Jaap is een fervent Randmeerzeiler geweest. De 36 
Voorzitter haalt kort herinneringen op en vraagt om een moment stilte om hem te eren. 37 

- Wouter van der Gronden stopt als lid van de technische commissie. Wouter geeft korte 38 
reflectie op zijn ruim 10 jaar aan ervaring in de technische commissie. Wat is er zoal gebeurd? 39 

o Er zijn drukke periodes geweest en minder drukke periodes geweest. 40 
o De introductie van de Advance is een mooi voorbeeld geweest van waar de 41 

technische commissie druk mee is geweest. Hier mocht worden gedacht over het 42 
design en de techniek. 43 

o Een ander voorbeeld van een groot project was de verandering van de regelgeving bij 44 
het watersportverbond. Eerder was het: alles mag als het niet is verboden. Dit is 45 
omgebouwd naar: het mag alleen als het staat geschreven. I.s.w. Met Gerard 46 
Vervoort is hier invulling aan gegeven en alles is inmiddels goedgekeurd bij het 47 
verbond. 48 

o Afgelopen tijd was het rustiger, maar er wordt nog gesproken over de High-Aspect fok 49 
en het klaproer. 50 

o Wouter dankt voor de mooie tijd en geeft zijn rol graag over aan Lukas van der 51 
Heeden. 52 

- Voorzitter deelt mee dat Marianne den Hartog een boek heeft geschreven waar haar 53 
avonturen rondom zeilen in de Randmeer worden toegelicht. Meer informatie zal ook op de 54 
website worden geplaatst. 55 

- Er is een Randmeer baby geboren! Milou Dankers en Bastiaan Stavenuiter hebben een kindje 56 
gekregen. De RKO heeft een rompertje gestuurd en deze is goed ontvangen. 57 

- Er wordt een filmpje getoond van Geert, namens Jachtwerf Heeg, waar een gift voor de RKO 58 
wordt gepresenteerd. De jachtwerf biedt een nieuw zwaard aan voor de Ajeto. 59 

3 – Vaststellen notulen ALV-2023 60 

Er zijn geen opmerkingen op de notulen ontvangen en ook in de ALV worden deze niet ingebracht. 61 
Daarmee worden deze vastgesteld. 62 
 63 

4 – Verslag van bestuur 64 

Evenementen 2024 65 
- Trainingsweekend afgelast door te weinig aanmeldingen. Focus dit jaar was op Friesland, in 66 

een poging om daar weer enthousiasme te kweken voor de grote hoeveelheid Friese 67 
Randmeren die we weinig zien opduiken op de evenementen. Helaas heeft dit niet geleid tot 68 
meer deelname op evenementen en het trainingsweekend is zelfs afgelast.  69 

- Het teruglopende aantal deelnemers op evenementen is een thema dat veel wordt 70 
besproken bij het bestuur.  71 

o Jörgen Poortman geeft aan dat hij hier veel over heeft nagedacht. Er worden leuke 72 
stukken geschreven bijvoorbeeld over toeren in het buitenland, maar kunnen die 73 
stukken niet breder worden verspreid? Bijvoorbeeld in Zeilen? Of andere watersport 74 
magazines? Het bestuur neemt dit mee. 75 

- Waddentocht verplaatst naar tocht over Lauwersmeer door te veel wind. Helaas is het niet 76 
gelukt om hier een verslag van op te nemen in het jaarboek. 77 

- Lustrumweekend was geslaagd. Mooi om te zien hoe het simpele feit van het hebben van een 78 
Randmeer voldoende verbinding geeft om een hele groep mensen aan elkaar te klonten. 79 
Belangrijkste wat het bestuur meeneemt is het enthousiasme op de clinics en we zijn 80 
voornemens hierop door te pakken in het nieuwe jaar. Eerste initiatief is de cursus 81 
lijnsplitsen. 82 

- NK was erg spannend. Het zeilwater van Sloten is als zeer positief ontvangen en ook het 83 
organiserend comité is positief ontvangen. Echter, de uitslag is nog niet definitief, omdat er 84 



nog een protest loopt. Dit protest is inmiddels behandeld bij de zeilraad en daar is besloten 85 
dat het protest onjuist is behandeld en daarom moet het opnieuw. Eventueel kan het zijn dat 86 
hier nog een andere Nederlands Kampioen uit voortkomt. Dit volgt dus nog. 87 

- Jaarboek nieuwe stijl voor het eerst sinds het aftreden van Nienke Feis. De nieuwe redactie 88 
heeft allerlei voorgeprogrammeerde “stijlen” laten opmaken door een designer en daarmee 89 
is het jaarboek eenvoudiger vorm te geven. We zijn blij met het resultaat en ook uit de ALV 90 
klinken positieve geluiden. 91 
 92 

Vooruitblik naar 2025 93 
- Het bestuur is voornemens om de Randmeerverschijnselen te laten digitaliseren en deze 94 

vervolgens op een nader uit te werken manier beschikbaar te maken voor de leden. Hiervoor 95 
is in totaal EUR 750,- begroot. Het bestuur vraagt een vrijwilliger (of meerdere) om hiermee 96 
aan de slag te gaan. Er volgt niet direct een vrijwilliger uit de ALV, maar het bestuur zal hier 97 
nog nader over communiceren. 98 

- De voorzitter geeft aan dat het bestuur voornemens is om een commissaris toeren aan te 99 
stellen in een poging meer toerzeilers aan de RKO te verbinden. 100 

o Joost Höcker geeft aan dat het een heel logisch voorstel is om een toercommissaris 101 
aan te stellen, gegeven het feit dat er zeer veel hele enthousiaste toerzeilers zijn in de 102 
Randmeer. 103 

o Lukas van der Heeden geeft aan dat ook hij het een goed idee zou vinden en 104 
benieuwd is of hier dan ook daadwerkelijk animo blijkt. 105 

o Er worden verschillende vragen gesteld, waaronder door Jörgen Poortman, Wouter 106 
van der Gronden en Sander Vogelaar, over of we inzicht kunnen krijgen in het animo. 107 
Heeft de werf inzicht in wie hier enthousiast voor zou zijn en hoe we hen goed 108 
aanspreken? Het bestuur pakt dit op. 109 

- Het bestuur geeft aan dat het voornemens is om het NK op de Beulaker te organiseren. 110 
Daarnaast stelt het bestuur voor om tijdens het NK ook een toertocht te organiseren om 111 
meer mensen naar het NK-evenement te trekken en vraagt de ALV hoe zij hier tegenaan 112 
kijken. De ALV reageert positief. 113 

o Hans geeft aan dat hij eerder een goede ervaring heeft met het organiseren van een 114 
toertocht op Reeuwijk. Hij geeft als tip om zeer expliciet uit te schrijven wat de 115 
toertocht inhoudt, zodat mensen makkelijker over de drempel stappen om mee te 116 
doen. 117 

- Er is een nieuw lid kascommissie nodig. Hier komen we later in de ALV op terug. 118 
 119 
Bestuurswijzigingen 120 

- De Penningmeester geeft aan dat ze nog 1 jaar penningmeester wil blijven. Formeel moet ze 121 
hiervoor herkozen worden aangezien haar eerste 4-jaartermijn is verlopen. We vragen de ALV 122 
om hier goedkeuring aan te geven en hier volgt een positieve reactie. De ALV besluit dat de 123 
Penningmeester voor 1 jaar wordt herkozen. Komend jaar gaan we op zoek naar een nieuwe 124 
Penningmeester voor 2026 en verder. 125 

 126 

5 – Financieel verslag 2024, aanstellen Kascommissie 2025 127 

- Het gaat goed met de ledenaantallen! We zijn dit jaar (netto) met 22 leden gegroeid. De ALV 128 
denkt dat dat het lustrumjaar geholpen kan hebben aan het totstandkomen van dit groeiende 129 
ledenaantal. 130 

- Het groeiende aantal leden is ook terug te zien in toegenomen contributies.  131 
- Sponsoring is hoger door een eenmalige toelage van Miedema voor het lustrumjaar. Er wordt 132 

opgemerkt dat ook de werf flink heeft bijgedragen, veelal ‘in natura’ door bijvoorbeeld het 133 
organiseren van de borrel, ter beschikking stellen van materialen, etc. 134 



- Wanneer alle kosten worden weggezet tegen de omzet volgt een verlies in de jaarrekening. 135 
Echter, dit was ingecalculeerd aangezien er goed was gespaard voor het lustrum. De 136 
reservering voor het lustrum is vrijgevallen en daarmee is het verlies weer verholpen.  137 

- De balans geeft geen reden tot vragen of opmerkingen uit de ALV. De penningmeester geeft 138 
nog een compliment aan de leden van de vereniging voor de goede betaalbereidheid, 139 
waardoor het werk voor de penningmeester op dat vlak beperkt blijft.  140 

 141 
Voor de specifieke detailinformatie, zie Bijlage 2 – Presentatie ALV 2024 142 

 143 
Kascommissie 144 
De kascommissie heeft op afstand een controle gedaan op de boekhouding. Ze hebben de 145 
boekingen nagelopen en steekproefsgewijs controles op de facturen uitgevoerd. Hier zijn geen 146 
noemenswaardige onregelmatigheden gevonden en de kascommissie stelt daarom voor om 147 
bestuur en penningmeester décharge te verlenen voor het in 2024 gevoerde beleid. De ALV 148 
besluit hier goedkeuring voor te verlenen. 149 
 150 
Lukas van der Heeden treedt af als lid van de kascommissie en de ALV wordt gevraagd om een 151 
vervanger. Marcel Berendschot biedt zich aan als vervanger en de ALV besluit in te stemmen met 152 
de benoeming van Marcel als lid van de kascommissie. 153 
 154 
De vergadering wordt gevraagd goed te keuren dat de contributie gelijk blijft op 20 euro per 155 
persoon per jaar. Ook deze goedkeuring wordt gegeven door de ALV. 156 

 157 

6 – Begroting 2025 158 

- De penningmeester geeft een toelichting op de begroting voor 2025. Belangrijkste verschillen 159 
met 2024: 160 

o Een hogere vergoeding voor de Ajeto. Dit wordt begroot omdat komend jaar ook echt 161 
extra onderdelen gaan moeten worden gekocht. Tot nu toe was het met name verf 162 
en lak bijvoorbeeld, maar de sponsoring voor blokjes en masten en dergelijke zal 163 
naar verwachting minder makkelijk zijn. 164 

▪ Tip uit de ALV: vraag de leden van de RKO om gebruikte, maar nog goede, 165 
blokken of andere hardware. Hier kan de Ajeto weer mooi mee vooruit. 166 

o Een mooi afscheidscadeau voor Annekrijn als volgend jaar aftredend 167 
penningmeester. 168 

o De rest van de posten geeft geen reden tot speciale benoemingen. 169 
- De ALV besluit de begroting voor 2025 goed te keuren. 170 

 171 
Voor de specifieke detailinformatie, zie Bijlage 2 – Presentatie ALV 2024 172 
 173 

7 – Uitreiking wisselprijs Nederlands Kampioen 2024 en Aanmoedigingsprijs 174 

- De Voorzitter feliciteert, onder voorbehoud, Mark Schiet & Sebastiaan Schiet als Nederlands 175 
Kampioen en rijkt de wisselbeker uit. Het voorbehoud is uitgelegd onder hoofdstuk 4 – 176 
verslag van bestuur. 177 

- De aanmoedigingsprijs gaat dit jaar naar Servio Notermans. Helaas hebben we hem niet 178 
kunnen lokken naar de ALV, maar we zullen zorgen dat de beker bij hem terecht komt. Servio 179 
is gekozen, omdat hij een splinternieuwe wedstrijd Randmeer heeft laten bouwen en 180 
daarmee goede resultaten maakt.  181 

 182 

8 – RKO klusboot project 183 

- Bertel doet verslag van de ontwikkelingen omtrent de Ajeto.  184 



- Dit jaar hebben de klussers van de Ajeto zich met name gericht op de integriteit van de romp. 185 
Zo is er gewerkt om Osmose te verwijderen, is er verschillende malen een laag primer en 186 
coating aangebracht.  187 

- Marten Pothoven wordt bedankt voor de ruimte die is geboden om de boot te stallen en 188 
eraan te klussen.  189 

- Tot slot geeft Bertel Kolthof een overzicht van de voorgenomen acties voor 2025.  190 
 191 
Voor de specifieke detailinformatie, zie Bijlage 2 – Presentatie ALV 2024 192 
 193 

9 – Bedankt vrijwilligers van 2024 194 

De Voorzitter bedankt 1-voor-1 alle vrijwilligers. Iedere vrijwilliger wordt een fles wijn aangeboden. 195 
 196 
Voor een totaaloverzicht van de vrijwilligers, zie Bijlage 2 – Presentatie ALV 2024 197 
 198 

10 – Voorlopige evenementenkalender 2025 199 

 200 
Voor een totaaloverzicht van de evenementenkalender, zie Bijlage 2 – Presentatie ALV 2024 201 
 202 
De Voorzitter geeft nog een aanvullende toelichting op de waddentocht. Het is dit jaar de bedoeling 203 
naar Ameland te gaan. Er wordt weer een zoom meeting georganiseerd waarin alle details worden 204 
verteld. 205 
 206 

11 – Bestuurssamenstelling: Aankondiging vacature nieuwe penningmeester per 2026 207 

- Dit thema is onder hoofdstuk 4 behandeld onder het kopje “Bestuurswijzigingen”. 208 
 209 

12 – ALV 2025, datum 18 januari 2026 210 

ALV voor 2025 wordt aangekondigd op 18 januari 2026. 211 
 212 

13 – Rondvraag & afsluiting 213 

- Paul Knoop vraagt of we vanuit het waterspondverbond signalen hebben ontvangen over het 214 
feit dat onze licentie kan worden ingetrokken door het teruglopende aantal deelnemers. 215 
Mark Schiet geeft aan dat dit een risico is, maar dat hier nog geen signalen voor zijn 216 
ontvangen. 217 

- Franc Schiet meldt zich nog als lid van de komende jaarboekcommissie. 218 
 219 
De vergadering wordt gesloten en de borrel gaat van start.  220 



BIJLAGE I – PRESENTIELIJST 221 
 222 
Afmeldingen zijn ontvangen van:  223 

1. Fred & Jolanda Dankers 224 
2. Jeroen Kooi 225 
3. Ralph Wiebenga 226 
4. Piet Hogewerf 227 
5. Ariadne & Jaap Bosman 228 
6. Michiel Rutgers 229 
7. Geert Wijma 230 

 231 
Ingetekend op de presentielijst waren (naast het bestuur): 232 

1. Sander Vogelaar 233 
2. Joost Höcker 234 
3. Wouter van der Gronden 235 
4. Jörgen Poortman 236 
5. Jan Harry Tolhuijs 237 
6. Arnold Blom 238 
7. Robert Ritsma 239 
8. Nienke Feis 240 
9. Lukas van der Heeden 241 
10. Patrick van der Most 242 
11. Hans van Gent 243 
12. Jan Willem Janse 244 
13. Diederik Leusink 245 
14. Jolanda van den Brink 246 
15. Hans de Wit 247 
16. Marten Pothoven 248 
17. Jeroen Lambalk 249 
18. Franc Schiet 250 
19. Sebastiaan Schiet 251 
20. Paul Knoop 252 
21. Marcel Berendschot  253 



BIJLAGE 2 – PRESENTATIE ALV 2024 254 
 255 

(Apart bijgevoegd) 256 
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